
Fra: Paul Skaar <skaarpaul@gmail.com> 
Sendt: 24. april 2017 00:15 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Fwd: Fiberutbygging 
 

Hei. 

 

Vi fikk aldri svar på mailen under, så vi prøver derfor igjen. 

Er det noen i kommunen som jobber med denne saken? 

Vi synes som sagt det er ganske frusterende som nyinnflyttet til kommunen å kun ha mobilt 

internett som eneste alternativ. Vi hadde i det minste regnet med at vi fikk koplet oss til vanlig 

internett via kobber. 

En såpass stor bygd som Eknes er blitt etterhvert,med flere boliger under bygging, burde det 

være god økonomi med en fiberutbygging. 

 

Håper på positiv respons. 

 

Mvh. 

Paul Skaar 

Kaldalen 6 

 

 

---------- Videresendt e-post ---------- 

Fra: Paul Skaar <skaarpaul@gmail.com> 

Dato: 2. april 2017 kl. 16:03 

Emne: Fiberutbygging 

Til: postmottak@lindas.kommune.no 

 

Hei, 

 

Vet ikke hvem jeg skal stile denne henvendelse til, så dere får sende den videre til rette 

vedkommende. 

 

Er det noe nytt i forb. med fiberutbyggingen i kommunen? 

Er det bestemt hvilke område som blir utbygget? 

 

Vi er nyinnflyttet til Kaldalen på Eknes. Dette er et uland når det gjelder nettforbindelse. Her 

sitter vi med nytt hus og har kun mobilt internett som eneste alternativ. På grunn av 

manglende ledige linjer var ikke Telenor interessert i å legge kobber inn til huset. 

Nå setter vi vår lit til fiberutbyggingen og håper vi kan bli et av de prioriterte områdene. 

 

Mvh. 

Paul Skaar 
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